

國立中興大學劉公宏雄-風雲 3D 列印及雷雕工作室獎學金辦法(草案)

National Chung Hsing University Mr. Liu Hung-Sheung - Fengyun 3D Printing and Laser Engraving Studio Scholarship Regulations (Draft)

第一條 本校機械工程學系劉豐銘學長為回饋母校並鼓勵學弟妹努力奮發向學，特設置「劉公宏雄-風雲 3D 列印及雷雕工作室獎學金」，期望藉此激勵同學勤奮學習，在求學路上不斷精進，展現積極向上的精神。

Article 1: To give back to his alma mater and encourage younger students to strive for academic excellence, alumnus Liu Feng-ming of the Department of Mechanical Engineering has established the "Mr. Liu Hung-Sheung - Fengyun 3D Printing and Laser Engraving Studio Scholarship." This scholarship aims to motivate students to study diligently, continuously improve their academic achievements, and demonstrate a positive and upward-looking spirit.

第二條 每學年授與獎助學金人數為大學部學生二名、碩士班學生二名，總計四名學生，每名授與新臺幣壹萬元。

Article 2: Two undergraduate students and two master's students will be awarded the scholarship each academic year, totaling four students. Each student will receive NT\$10,000.

第三條 本獎助學金之保管存放，由國立中興大學學務處會同主計室及總務處等相關單位辦理。

Article 3: The management and safekeeping of this scholarship will be handled by the Office of Student Affairs, in conjunction with the Accounting Office and the General Affairs Office of National Chung Hsing University.

第四條 申請資格：

(一) 本校本國籍大學部及碩士班學生，不含在職專班學生。

(二) 前一學期學業成績總平均八十五分以上，操行成績總平均八十五分以上。

Article 4: Eligibility:

(1) Undergraduate and master's students of nationality from National Chung Hsing University, excluding part-time students.

(2) An overall academic average of 85 or above and an overall conduct average of 85 or above in the previous semester.

第五條 繳交文件：

一、申請表。

二、前一學期成績單（含班排名）。

Article 5 Required Documents:

1. Application form.
2. Transcript of the previous semester (including class ranking).

第六條 本獎學金以下列原則評定獲獎優先順序：

- 一、機械工程學系學生優先核給，至多二名。
- 二、班排名百分比較前者。
- 三、家境清寒者。

Article 6 Award priority will be determined based on the following principles:

1. Priority will be given to students in the Department of Mechanical Engineering, up to two students.
2. Students with higher class ranking percentiles.
3. Students from financially disadvantaged families.

第七條 依公告日期繳交申請表及相關證明文件至生輔組。

Article 7 Application forms and supporting documents should be submitted to the Student Affairs Office by the date of this announcement.

第八條 本獎助學金之審核由本校接受各界捐助獎助學金管理委員會辦理。

Article 8 The review of this scholarship will be handled by the University's Scholarship and Financial Aid Management Committee (for donations from various sectors).

第九條 學生獲獎紀錄永久保存，申請資料則保存一年。

Article 9 Student award records will be permanently kept, while application materials will be kept for one year.

第十條 本辦法經本校接受各界捐助獎助學金管理委員會會議通過，陳請校長核定後實施，修訂時亦同。

Article 10 This regulation shall be implemented after being approved by the school's Scholarship and Bursary Management Committee for Donations from All Sectors and submitted to the President for approval. The same procedure shall apply to any revisions.